
PROTOKÓŁ NR 243/23 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

w dniu 9 października 2023 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński - Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak - Sekretarz Powiatu, 

Norbert Gąsieniec  - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych we Włoszczowie. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 242/23 z dnia 29.09.2023 r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie Powiatu na 2023 r.,  

2) zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego we Włoszczowie, 

3) przedłużenia terminu naboru wniosków o przyznanie stypendium dla studentów 

kształcących się na kierunku lekarskim. 

4. Rozpatrzenie wniosków Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji 

Rewizyjnej. 

5. Udzielenie pełnomocnictw do prowadzenia spraw obejmujących czynności zmierzające  

do przygotowania inwestycji polegającej na opracowaniu dokumentacji projektowej  

dla zadań pn.: „Budowa kanalizacji deszczowej na drodze powiatowej nr 1913T ulica 

Wyzwolenia w miejscowości Krasocin” oraz pn.: „Budowa kanalizacji deszczowej  

na drodze powiatowej nr 1910T ulica Floriańska i Zarzecze w miejscowości Krasocin”. 

6. Sprawy różne.  
 

Przebieg posiedzenia 
 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2.  

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 242/23 z dnia 29.09.2023 r. 

Ad.3.1. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 105/23 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

na 2023 r. 

Ad.3.2. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 106/23 w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego we Włoszczowie. 

Ad.3.3. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 107/23 w sprawie przedłużenia terminu 

naboru wniosków o przyznanie stypendium dla studentów kształcących się na kierunku 

lekarskim. 



Ad.4. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Zdrowia, Oświaty i 

Spraw Społecznych oraz Komisji Rewizyjnej został złożony pakiet wniosków. Zapoznał 

Zarząd z ich treścią.   

Odnosząc się do wniosku w sprawie pogwarancyjnego przeglądu drogi w miejscowości Cieśle 

w zakresie regulacji studzienek wskazał, aby wniosek przekazany został do Zarządu Dróg 

Powiatowych we Włoszczowie. Odnosząc się do wniosku w sprawie ujęcie w budżecie Powiatu 

na 2024 roku remontu drogi w miejscowości Skorków wskazał, aby wniosek przekazany został 

do Wydziału Inwestycji, który w porozumieniu z Zarządem Dróg Powiatowych dokona 

uszczegółowienia zakresu tego zadania.  

Następnie odniósł się do wniosków zgłoszonych przez radnego Rafała Pacanowskiego. 

Pierwszy wniosek o udostępnienie na stronie internetowej Powiatu danych kontaktowych 

radnych powiatowych tj. numerów telefonów i adresów e-mail. 

Pan Rafał Pacanowski dodał, że jest to pokłosie spotkania z mieszkańcami, ponieważ takie jest 

oczekiwanie społeczne. Zaproponował, aby udostępnione zostały służbowe adresy mailowe 

radnych, natomiast na udostępnienie numerów telefonów należałoby uzyskać zgodę 

poszczególnych radnych.  

Pan Przewodniczący polecił skontaktować się z radnymi i uzyskać decyzję w zakresie 

udostępnienia na stronie internetowej numerów telefonów. Jeżeli radni zgodę wyrażą, to nie 

widzi przeciwwskazań do zamieszczenia danych kontaktowych na stronie internetowej. Dodał, 

że informacje te byłyby umieszczone na stronie internetowej do końca bieżącej kadencji. 

Następnie odniósł się do kolejnego wniosku radnego Rafała Pacanowskiego  

o wyegzekwowanie przez Zarząd Powiatu od przedsiębiorstwa, które wykonywało instalację 

fotowoltaiczną na trasie Włoszczowa - Oleszno za miejscowością Chotów, poprawy 

nawierzchni asfaltowej, ponieważ realizacja tej inwestycji spowodowała wypiętrzenie drogi 

powiatowej. 

Pan Rafał Pacanowski dodał, że wniosek ten zgłosili podczas spotkania mieszkańcy Oleszna. 

Pan Przewodniczący wskazał przekazanie wniosku do Zarządu Dróg Powiatowych, aby 

wystąpił do firmy o usunięcie wypiętrzenia. 

Pan Rafał Pacanowski odnosząc się do kolejnego swojego wniosku zgłoszonego podczas 

posiedzenia Komisji o poprawę studzienek kanalizacyjnych we Włoszczowie na ul. Jana III 

Sobieskiego poinformował, że jest to nieaktualny temat, ponieważ studzienki zostały już 

wyregulowane.  

Pan Przewodniczący odniósł się do kolejnego wniosku o poprawę pozarywanych poboczy  

w miejscowości Oleszno na ul. Włoszczowskiej i zapytał, czy jest to droga powiatowa.  

Pan Wicestarosta powiedział, że jest to droga gminna 

Pan Rafał Pacanowski powiedział, że z tego co mówili mieszkańcy, kiedy wykonywany był 

remont drogi powiatowej, to ul. Włoszczowską odbywał się objazd.  

Pan Przewodniczący powiedział, że nie jest to prawdą.  

Pan Rafał Pacanowski uznał w takim razie, że wniosek jest bezzasadny, ponieważ ruch nie był 

kierowany tamtędy. 

Pan Przewodniczący odniósł się do kolejnego wniosku o ustawienie znaków "wyjazd straż"  

z obydwu stron OSP w Olesznie i polecił przekazanie wniosku do Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg Publicznych Starostwa. Następnie odniósł się do wniosku o odpowiednie 

oznakowanie wjazdu na gminną ul. Szkolną w miejscowości Oleszno, poprzez ustawienie 

znaku zakazu wjazdu samochodów ciężarowych i powiedział, że z tego co wie, to jest tam 

ustawiony znak zakaz ruchu samochodów powyżej 10 ton.  

Pan Wicestarosta potwierdził, że taki znak jest ustawiony. Dodał, że jest to droga gminna.  

Pan Rafał Pacanowski rozumie w takim razie, że wniosek jest bezzasadny. 



Pan Przewodniczący odniósł się do wniosku zgłoszonego przez radnego Leopolda Kwapisz  

o ujęcie w budżecie Powiatu na 2024 rok przebudowy odcinka drogi powiatowej  

od ul. Wyzwolenia do przejścia dla pieszych na ul. Godlewskiego w miejscowości Krasocin 

wskazując, aby wniosek został przekazany do Wydziału Inwestycyjnego oraz Zarządu Dróg 

Powiatowych. Należy określić, czy możliwa jest realizacja tego zadania i z jakimi kosztami się 

to wiąże. Następnie odniósł się do wniosku radnego Zbigniewa Hamery o ujęcie  

w budżecie Powiatu na 2024 rok środków na powiatowe zawody sportowe np. z piłki nożnej, 

piłki siatkowej, czy lekkoatletyki. 

Pani Małgorzata Gusta zwróciła uwagę, że zawody cały czas są organizowane, czy to  

w Powiatowym Centrum Kulturalno - Rekreacyjnym, czy w szkołach, czy na hali sportowej. 

Nagrody są fundowane. Zarówno w Wydziale Edukacji, jak i w Wydziale Promocji są 

zapewnione środki na ten cel. Wpływają wnioski o patronat Starosty, patronat jest udzielany  

i dofinansowywane są zawody. 

Pan Rafał Pacanowski zgodził się z p. Gustą, ale dodał, że p. Hamerze chodziło 

najprawdopodobniej o zawody firmowane przez Powiatowy Szkolny Związek Sportowy.   

Pani Małgorzata Gusta uważa, że wniosek należy doprecyzować łącznie z określeniem kwoty 

o jakiej jest mowa.  

Pan Przewodniczący uważa, że w Wydziałach Edukacji i Promocji należy doprecyzować  

o jakie zawody chodzi.  

Ad.5. 

Zarząd czterema głosami „za” udzielił pełnomocnictw do prowadzenia spraw obejmujących 

czynności zmierzające do przygotowania inwestycji polegającej na opracowaniu dokumentacji 

projektowej dla zadań pn.: „Budowa kanalizacji deszczowej na drodze powiatowej nr 1913T 

ulica Wyzwolenia w miejscowości Krasocin” oraz pn.: „Budowa kanalizacji deszczowej  

na drodze powiatowej nr 1910T ulica Floriańska i Zarzecze w miejscowości Krasocin” zgodnie 

z wnioskiem dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych we Włoszczowie. 

Ad.6. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w najbliższą środę o godz. 10 w siedzibie Starostwa 

odbędzie się spotkanie z projektantem, inspektorem nadzoru oraz kierownikiem budowy  

w sprawie inwestycji budowy hali przy I LO.   

 

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 1515-1535. 

 

 

Protokolant:                                                                                        Przewodniczący Zarządu: 

 

 

Agata Tomasik                             Dariusz Czechowski  

 


